
ABTB-vergadering l 7 juni 
Rob Molenaar 
Op zaterdag 17 juni j.1. vergaderde het hoofdbestuur van 
onze ABTB in Wehl, met bestuursleden van diverse 
onderafdelingen van onze Bijenbond. Uitgangspunt 
daartoe betrof: 'hoe gaan we gezamenlijk aan het werk?' 

Uit de PC van de voorzitter 
De wil is er wel! De Bedrijfsraad vergadert 3x per jaar, Dick finderink 
maar de overheid trekt zich temg. ZLTO, ABTB, LLTB en Vakantietijd is wel leuk maar het haalt je wel erg uitje 
VBBN zetten zich in met 'activiteiten gestalte te geven', ritme. Dat wordt versterkt doordat je eigen bijen om 
maar het blijkt toch een moeilijk hoofdstuk te zijn om aandacht vragen c.q. dat Je ze te veel aandacht geeft. 
gezamenlijk tot realisering te komen. de wil er niet Maar stel U gerust, we zijn al weer flink bezig. Eind juli 
is ... blijft resultaat uit! Zo eenvoudig is dat! een HB-vergadering, hetgeen mogelijk is dankzij 
Beswijdingsmiddelen hebben alle aandacht, Genetische vakantiespreiding en een flink aantal 65-plussers in het 
modificatie ligt langzamerhand in ieders mond. Studie bestuur. Die verguisde vergrijzing is toch wei ergens goed 
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In gesprekken met de RVV bleek dat men daar ook 
verlegen was met de situatie. Het enige dat wij konden 
doen WW de imkers met een positieve m d t s l a g  te 
adviseren zweel mogelijk hygignemaatregelen te Remen. 
Bij een geringe besmetting is dat ook best verantwoord, 
maar dat niet iedereen daarmee tevreden was, kunnen we 
ons best voorstellen. Maar in het geval van een uitbraak 
konden wij de leden - onvoorbereid als wij waren - echt 
geen zinniger advies geven, dan opnieuw 
hygiënemaatregelen en niet reizen. 
Hoe nu verder? 
Inmiddels is weer een contactpersoon benoemd en heeft 
een eerste oriënterend gesprek plaatsgevonden. Die 
ontmoeting geeft ons wel goede hoop voor een 
constructief vervolg en we kunnen ons niet voorstellen 
dat het beleid in 2001 gelijk zal zijn aan het beleid van 
2000 dat ons zo'n kater bezorgde. Het zal ook niet gelijk 
zijn aan het beleid van voorheen. We gaan een intensieve 
periode van overleg tegemoet, dat staat vast. 

Dat was de mineurstrofe. Nu Intratuin. Dat gaat door en 
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terrein en =der willen wij ooae &-d in her HB 
aanvullen met de terreiaen jurkWh en draeb-. 

Studiedag l 1  november 
Jo Janssen, voonifter sMedag 
De studiedag van de Bond van bijenhouders ZLTO wordt 
gehouden in het schoolgebouw van de Helicon, 
Schouwrooij 2 te Boxtel. Het thema van de studiedag zal 
zijn: 'Toekomstige ontwikkelingen.' De studiedagcommis- 
sie heeft het programma voor de studiedag 2000 weer 
rond en kan daarom het volledige programma aanbieden. 
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